
Pane Bílovský, 
 
k žádosti o informace, které byly elektronicky zaslány obecnímu úřadu v Oticích dne 
29.12. 2022 sdělujeme následující: 
 
K otázce č.1 ze dne 29.12.2022. 
 
Otázka: 
Žádám o informace, proč se Vladimír Tancík veřejně vyjadřuje pohrdavě o vynikající 
práci dopravní policie? Žádám o informace, proč jako starosta obce vědomě hatí a 
znevažuje práci dopravní policie jako letos 17. února na internetu? Co kriticky vyjádřil 
upozorněním na dopravní kontrolu a proč se veřejně chlubí, že píše zprávy na mobilním 
telefonu za jízdy? 
 
Odpověď:  
Obecnímu úřadu není známo, že by se Vladimír Tancík vyjadřoval pohrdavě o vynikající 
práci dopravní policie. Starosta práce žádnou práci dopravní policie neznevažuje, k čemuž 
dospělo i správní řízení a starosta obce se nechlubí psaním zpráv na mobilním telefonu za 
jízdy. Vámi pospané skutky nemají nic společného s činností úřadu a pokud máte zájem, 
obraťte se přímo na Mgr. Vladimíra Tancíka.  
 

 
K otázce č.2 ze dne 29.12.2022. 
 
Otázka: 
Žádám o informace, proč Vladimír Tancík uvedl při veřejném zasedání otického 
obecního zastupitelstva 12. prosince 2022 při projednávání plánu stavby silničních 
obchvatů Opavy a Otic, že "policisté přestanou v Oticích šikanovat řidiče"?  
 
Odpověď: 
Mgr. Vladimír Tancík použil slovní obrat „šikanovat“ ve smyslu neustálých kontrol 
nevážících se k bezprostřednímu dopravnímu nebezpečí v centru obce, ale mimo její střed, 
kde se nikdy žádná dopravní nehoda nestala. Dopravní policie nekontroluje stání na 
chodnících, nedodržování rychlosti, parkování na přechodech v centru obce, ale tam, kde se 
jí dobře provádí kontrolní činnost.  
 
K otázce č.3 ze dne 29.12.2022. 
Žádám o informace, kolik v Oticích na chodnících parkujících aut, o nichž opakovaně píše 
v Otickém zpravodaji nahlásil Vladimír Tancík Policii ČR? 
 
Odpověď: 
Počet takto parkujících aut je různý a jedná se o jednotky vozidel, v rozmezí od pěti do 
deseti vozidel.  
 
 


